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Z A P I S N I K 

 
3. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 23. februarja 2023, ob 
16. uri v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALEŠ BRŽAN, župan. 
 
Prisotnost: 

 
- od 33 članov Občinskega sveta je bilo na seji prisotnih 29 članov, in sicer:  

 
Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Nik 
Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarović, Jan Muženič, 
Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, mag. Patrik Peroša, Boris Popovič, Anna 
Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić 
Ristović, Janez Starman, Mario Steffé, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto. 

 
Odsotnost so opravičili Ermin Huremović, Sani Kamenčić, mag. Alan Medveš in Lana Udoni. 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je ob pričetku seje prisotnih 24 članov. Občinski svet je tako sklepčen 
in lahko prične z delom. 

 
Na seji so bili prisotni še: v. d. direktorice občinske uprave Irena Kocjančič, predstavniki Službe 
za odnose z javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in krajevne skupnosti, pristojni 
poročevalci pri točkah dnevnega reda in novinarji. 
 

XXX 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA 
 
Predlog dnevnega reda in njegove spremembe so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i    r e d: 
 

1. Potrditev zapisnika 2. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 19. 
januarja 2023 
 

2.  
- Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2023 – prva obravnava s 

predlogom za skrajšani postopek 
 

 

1 
PREDLOG 
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- Predlog Sklepa o načrtu ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem Mestne 
občine Koper za leto 2023 

 
- Predlog Sklepa o določitvi skupne vrednosti pravnih poslov nepremičnega 

premoženja, ki jih lahko sklepa Mestna občina Koper v letu 2023 
 

3. Predlog Poslovnega in finančnega načrta Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 
Koper za leto 2023 
 

4. Predlog Sklepa o določitvi cen programov predšolske vzgoje v javnih vrtcih Mestne 
občine Koper - UMAKNJENA 
 

5. Predlog Sklepa o določitvi javnih športnih objektov in površin za šport v naravi 
občinskega pomena v Mestni občini Koper – ponovna obravnava 

 
6. Predlog Letnega programa športa v Mestni občini Koper za leto 2023 
 
7. Poročanje o izvedbi postopka za vzpostavitev sušenja blata s strani javnega podjetja 

Marjetica Koper d.o.o. – s.r.l. - UMAKNJENA 
 

8. Predlog Sklepa o razrešitvi in imenovanju člana sveta Javnega zavoda Gledališče Koper 
Teatro Capodistria 
 

9. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja  
 

10. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej 

Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, mag. Patrik 
Peroša, Anna Poropat, Vesna Rebec, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Jadranka 
Šturm Kocjan, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 2. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE KOPER Z DNE 
19. JANUARJA 2023 

 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal je Zoran Pavić, član Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (27 prisotnih – 23 za, 2 proti) Zapisnik 2. redne seje Občinskega 
sveta Mestne občine Koper z dne 19. januarja 2023 v predloženem besedilu. 
 
 
ZA:  Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej 

Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, mag. Patrik Peroša, Anna Poropat, Vesna Rebec, 
Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Jadranka Šturm 
Kocjan, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Nik Kramar, Stefanija Rajčić Sedlarević 
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Ad 2 
 
PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2023 – PRVA 
OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
PREDLOG SKLEPA O NAČRTU RAVNANJA S STVARNIM IN FINANČNIM PREMOŽENJEM 
MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2023 
 
in 

 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI SKUPNE VREDNOSTI PRAVNIH POSLOV NEPREMIČNEGA 
PREMOŽENJA, KI JIH LAHKO SKLEPA MESTNA OBČINA KOPER V LETU 2023 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

- vsem odborom, 
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
Gradivo je bilo posredovano Samoupravni skupnosti italijanske narodnosti, ki je podala 
pozitivno mnenje. 
 
Uvodno besedo je podal Aleš Bržan, župan 
 
POROČEVALCA: 
 

- kot predstavnika predlagatelja: 
   dr. VILMA MILUNOVIČ, vodja Urada za finance in računovodstvo, 

mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 
 
V razpravi so sodelovali: Boris Popovič, Zoran Pavić, Jadranka Šturm Kocjan, mag. Patrik Peroša 
in Matjaž Čok, člani Občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 21 za, 8 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 

1. Sprejme se Predlog odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2023 v prvi 
obravnavi. 

 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo. 

 
ZA:  Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej 

Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, mag. Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, 
Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI:  Nik Kramar, Zoran Pavić, Anja Pečič, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija 

Rajčić Sedlarević, Nevenka Stanić Ristović, Dražen Vidaković 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (29 prisotnih – 21 za, 8 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
Odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2023. 
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ZA:  Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej 

Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, mag. Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, 
Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Nik Kramar, Zoran Pavić, Anja Pečič, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija 

Rajčić Sedlarević, Nevenka Stanić Ristović, Dražen Vidaković 
 
 
Opredelitev predlagatelja do podanih predlogov v prvi obravnavi ter predstavitev Predloga 
Odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2023 za drugo obravnavo je podala dr. Vilma 
Milunovič, vodja Urada za finance in računovodstvo. 
 
V drugi obravnavi ni razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 21 za, 8 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o proračunu Mestne občine Koper za leto 2023 v predloženem besedilu.  

 

ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej 
Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, mag. Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, 
Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 

PROTI: Nik Kramar, Zoran Pavić, Anja Pečič, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija 
Rajčić Sedlarević, Nevenka Stanić Ristović, Dražen Vidaković 

 
II.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 21 za, 8 proti) Sklep o načrtu ravnanja s stvarnim 
in finančnim premoženjem Mestne občine Koper za leto 202,3 v predloženem besedilu.  
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej 

Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, mag. Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, 
Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Nik Kramar, Zoran Pavić, Anja Pečič, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija 

Rajčić Sedlarević, Nevenka Stanić Ristović, Dražen Vidaković 
 
III. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 21 za, 8 proti)  Sklep o določitvi skupne 
vrednosti pravnih poslov nepremičnega premoženja, ki jih lahko sklepa Mestna občina 
Koper v letu 2023, v predloženem besedilu.  
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej 

Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, mag. Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, 
Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Nik Kramar, Zoran Pavić, Anja Pečič, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija 

Rajčić Sedlarević, Nevenka Stanić Ristović, Dražen Vidaković 
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Ad 3 

 
PREDLOG POSLOVNEGA IN FINANČNEGA NAČRTA JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA 

MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2023 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo  
 

- Odboru za finance in gospodarstvo. 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
ZLATKO KUŠTRA, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper 

 
Razpravljali so: Zoran Pavić, Jadranka Šturm Kocjan, Stefanija Rajčić Sedlarević, mag. Patrik 
Peroša, Nik Kramar, Anna Poropat, Anja Pečič, Jure Colja in Nevenka Stanić Ristović, člani 
Občinskega sveta ter Zlatko Kuštra, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 
Koper 
 
Pred glasovanjem sta obrazložitev glasu podala mag. Patrik Peroša in Boris Popovič, člana 
Občinskega sveta. 
 
Po ponovljenem glasovanju JE Občinski svet SPREJEL (29 prisotnih – 21 za, 8 proti) 
naslednji  

S  K  L  E  P 
 
Sprejme se Poslovni in finančni načrt Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 
Koper za leto 2023, v predloženem besedilu.  
 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej 

Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, mag. Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, 
Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Nik Kramar, Zoran Pavić, Anja Pečič, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija 

Rajčić Sedlarević, Nevenka Stanić Ristović, Dražen Vidaković 
 
 

Ad 5 
 

PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI JAVNIH ŠPORTNIH OBJEKTOV IN POVRŠIN ZA ŠPORT V 
NARAVI OBČINSKEGA POMENA V MESTNI OBČINI KOPER – PONOVNA OBRAVNAVA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti in 
- Statutarno-pravni komisiji  

 
POROČEVALEC 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti 
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Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Sprejme se Sklep o določitvi javnih športnih objektov in površin za šport v naravi 
občinskega pomena v Mestni občini Koper, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej 

Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, mag. Patrik 
Peroša, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna 
Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, 
Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 6 
 

PREDLOG LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V MESTNI OBČINI KOPER ZA LETO 2023 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti  in  
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja  
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti 

 
Razpravljal ni nihče.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) Letni program športa v Mestni 
občini Koper za leto 2023, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej 

Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, mag. Patrik 
Peroša, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna 
Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, 
Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 8 
 

PREDLOG SKLEPA O RAZREŠITVI IN IMENOVANJU ČLANA SVETA JAVNEGA ZAVODA 
GLEDALIŠČE KOPER TEATRO CAPODISTRIA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Aleš Bržan, župan. 
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Razpravljal ni nihče. 
 
I.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P: 
 
Kot članico sveta javnega zavoda Gledališče Koper Teatro Capodistria, predstavnico  
ustanoviteljice se razreši Andrejo Bogataj Krivec. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej 

Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, mag. Patrik Peroša, Vesna Rebec, Jasna Softić, Janez 
Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
II. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 

Za člana sveta javnega zavoda Gledališče Koper Teatro Capodistria, predstavnika ustanoviteljice 
se za čas do izteka mandata sedanjega sveta zavoda imenuje: 
 

- Janko Okoren. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej 

Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, mag. Patrik Peroša, Vesna Rebec, Jasna Softić, Janez 
Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI:  / 
 

Ad 9 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA  
 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
JANEZ STARMAN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
I.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 21 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Za člana Sveta Ljudske univerze Koper – predstavnika ustanoviteljice se imenujeta: 
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- Zlatko Gombar,  
- Nastija Štok. 

 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej 

Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, mag. Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, 
Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
II. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 21 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Za članice Sveta Javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda Vrtec Koper – predstavnice 
ustanoviteljice se imenujejo: 
 

- Barbara Umek, 
- Maja Premelč Ban, 
- Nataša Korenika. 

 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Bel, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, 

Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan Muženič, Lise 
Okoren, Romeo Palčič, mag. Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez 
Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 10 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Župan je občinsko svetnico Stefanijo Rajčić Sedlarević vprašal, ali vztraja pri tem, da se občinski 
svet v skladu s 33. členom poslovnika opredeli do pobude, ki jo je podala na predhodni seji v 
zvezi s snemanjem sej občinskega sveta. Odgovor na omenjeno pobudo je namreč že podan v 
odgovoru na istovrstno vprašanje svetniška kluba SD, Oljka in Levica. Zato bi se morebitno 
glasovanje o pobudi opravilo po seznanitvi s pridobljenimi podatki. Stefanija Rajčić Sedlarević se 
je strinjala, da glasovanje na seji ni potrebno.  
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE:  
 
ZORAN PAVIĆ, član Občinskega sveta: 
 
Ok. Hvala. Skušal bom hitro, minuto in pol. Če bom več, me prekinite, ma ne dobesedno vzeti. 
 
Prvo se zahvaljujem županu za odgovor na zastavljeno prejšnje vprašanje na zadnji seji, drugo se 
pa nanaša, o tem sta že prej govorili gospa Šturm, pa gospod Peroša, pa gospod Colja. To 
vprašanje bom na hitro vam prebral, pa ga bom poslal v materialni obliki po elektronski pošti 
puncam oz. strokovnim službam, da se ne mantrajo, da ga kar tam notri dajo, da se ne mantrajo 
pisat, in sicer s strani Ministrstva za okolje, podnebje in energijo smo svetniki obveščeni o 
dopisu, ki vam je bil naslovljen dne 17.2.2023 in se nanaša na Stanovanjsko sosesko Nova 
Dolinska – problematika rabe fosilnih goriv. 
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V dopisu se ministrstvo sklicuje na 2. sejo Občinskega sveta Mestne občine Koper, torej našo, z 
dne 19. januarja 2023, kjer je bil sprejet Sklep o podaji soglasja k sklenitvi javno-zasebnega 
partnerstva za izvedbo projekta »Izgradnja energetskega objekta ter dobava toplotne energije za 
objekt v stanovanjski soseski Nova dolinska Koper«. To nam je jasno. 
 
Ministrstvo, razen drugih ugotovitev predlaga, da skladno z veljavno zakonodajo za gradnjo 
stavb, ki ureja učinkovito rabo energije v stavbah, vključno z zahtevami glede deleža obnovljivih 
virov energije in skladno z zadnjimi smernicami in usmeritvami ponovno preverite druge 
možnosti virov energije, saj investicija trenutno ne zasleduje ciljev, ki si jih je zadala Republika 
Slovenija na nacionalni ravni in ki jih morajo zasledovati posledično tudi lokalne skupnosti. 
 
Na zdani seji občinskega sveta, naši, je kar nekaj svetnikov imelo podobne pripombe, kjer smo 
odsvetovali sprejetje Sklep o podaji soglasja k sklenitvi javno-zasebnega partnerstva za izvedbo 
projekta, vendar smo bili neuspešni. 
 
Spoštovani gospod župan, prosim vas vaš odgovor, kako nameravate ravnati glede na omenjeno 
in druga določila zadevnega dopisa Ministrstva za okolje, podnebje in energijo. O tem ste že prej 
nekaj govorili, sem prej razumel, ampak ker imam vprašanje, prosim, da se ga pol na njega tudi 
odgovori. Hvala. 
 
PISNO: 
 
S strani Ministrstva za okolje, podnebje in energijo smo svetniki obveščeni o dopisu, ki vam je bil 
naslovljen dne 17.2.2023 in se nanaša na Stanovanjsko sosesko Nova Dolinska – problematika 
rabe fosilnih goriv. 
 
V dopisu se ministrstvo sklicuje na 2. sejo Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 19. 
januar 2023, kjer je bil sprejet Sklep o podaji soglasja k sklenitvi javno-zasebnega partnerstva za 
izvedbo projekta »Izgradnja energetskega objekta ter dobave toplotne energije za objekt v 
stanovanjski soseski Nova dolinska Koper«. 
Ministrstvo, razen drugih ugotovitev predlaga, da skladno z veljavno zakonodajo za gradnjo 
stavb, ki ureja učinkovito rabo energije v stavbah, vključno z zahtevami glede deleža obnovljivih 
virov energije in skladno z zadnjimi smernicami in usmeritvami ponovno preverite druge 
možnosti virov energije, saj investicija trenutno ne zasleduje ciljev, ki si jih je zadala Republika 
Slovenija na nacionalni ravni in ki jih morajo zasledovati posledično tudi lokalne skupnosti. 
 
Na zdani seji OS MOK je kar nekaj svetnikov imelo podobne pripombe, kjer smo odsvetovali 
sprejetje Sklep o podaji soglasja k sklenitvi javno-zasebnega partnerstva za izvedbo projekta, 
vendar smo bili neuspešni. 

Spoštovani gospod župan, prosim za vaš odgovor, kako nameravate ravnati glede na omenjena 
in druga določila zadevnega dopisa Ministrstva za okolje, podnebje in energijo.   
 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, članica Občinskega sveta: 
 
Ja, hvala lepa. Imam vprašanje: v kakšni fazi je oz. kaj se dogaja z projektom »Novi Slavnik« ali 
»Slavnik«, kakorkoli to pač imenujemo. In drugo vprašanje: kaj se dogaja z OPN-jem in ob tem 
predlagam, da občinski svet čim prej sprejme OPN in se potem s posameznimi problemi, ki 
nastajajo na mikrolokacijah ukvarja po sprejetju glede na specifiko. Sicer mislim, da če bomo 
upoštevali številne predloge, ki so bili v javni razpravi izrečeni, verjetno ne bomo v tem mandatu 
uspešni pri sprejetju. Tako,  da moj predlog je, da sprejmemo okvirni OPN in se potem 
ukvarjamo z posameznimi lokacijami, kjer so odprta vprašanja. Hvala. 
 
PATRIK PEROŠA, član Občinskega sveta: 
 
Ja, jaz bi imel eno pobudo, ki se mi je danes porodila, ko smo poslušali poročilo oz. ko je bila 
razprava v zvezi z voznim parkom, nakupom novega vozila, da mogoče, če bi bilo možno, 
dopustno, zdaj ne vem če zakonsko ali če so kakšni predpisi, ki preprečujejo, da bi mogoče bil en 
skupni vozni park za občino in za vse zavode, se pravi, mogoče bi kakšno vozilo manj 
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potrebovali, da bi se baziralo na principu izposoje vozil za potrebe, pač z nekim usklajenim 
urnikom, da bi bilo mogoče manj vozil pri nakupu, pa da so tej, ki so vozila po zavodih ali pa na 
občini, da se jih pač maksimalno izkoristi, no, tako. Ne vem, če je to možno, ampak, verjamem, da 
se da proučit, pa ugotoviti, če je to smiselno in upravičeno. Hvala. 
 
NIK KRAMAR, član Občinskega sveta: 
 
Hvala za besedo. V predlogu Poslovnega in finančnega načrta Javnega stanovanjskega sklada 
Mestne občine Koper, na strani 18, točka 10.1.2.6 ste navedli, da planirate 2.400,00 EUR za 
plačilo garažnih mest za 4 službena vozila. V nadaljevanju v točki 10.2.1. nakup novih vozil pa 
navajate, da ima JSS MOK v lasti dva službena vozila. Prosim za razlago neskladja števila najetih 
parkirnih mest v posamezni točki in teksta. Iz teksta je možno sklepati, da JSS MOK plačuje dva 
parkirna mesta za zaposlene. Sklepam, da je eno za direktorja, zato naprošam za podatke o 
plačilu bonitete za plačilo parkirnega mesta direktorju. Hvala. 
 
JURE COLJA, član Občinskega sveta: 
 
Ja, hvala. Čisto na kratko. Omenjeno je bilo neko izobraževanje za tiste, ki smo bili prvič izvoljeni. 
Naj bi bilo izpeljano v marcu, pa me zanima, v kakšni fazi je ta zadeva? Hvala. 
 
IRENA KOCJANČIČ, v. d. direktorica občinske uprave 
 
Ja, izobraževanje bo. V kratkem boste dobili vabilo. Zdaj, ne me vzeti za besedo, 28. marca 
mislim, da je torek, takrat bo ob štirih. 
 
ALEŽ BRŽAN, župan: 
 
Torej, če se ni slišalo, predvidoma 28. marca ob štirih. Boste pa dobili pravočasno vabilo. Pa če že 
govorimo o marčevskih dogodkih, predvidoma 18. marca pa je en drugi dogodek, ki ni 
izobraževalni. Planira se ena večja čistilna akcija za čiščenje vse ostankov, ki je ostalo zaradi 
migrantskih prehodov, pač, čez mejo, tako da tudi tam bi bilo zelo lepo, če se vsi skupaj 
udeležimo, v čim večjem številu. Če nas bo več 100 bomo verjetno uspeli narediti eno dobro delo 
vsi skupaj. Tudi o tem boste pravočasno obveščeni. 18. marec je pa načrtovan termin. 
 
ANJA PEČIČ, članica Občinskega sveta 
 
Se opravičujem, malo sem pozna, ampak bi samo prosila … Ti odbori, pač ko imamo so bili vedno 
zelo, bom rekla, korektni, smo bili umirjeni, včasih smo tudi kakšno kavico spili. Jaz bi želela, da 
se še naprej lepo pogovarjamo in so odbori umirjeni. Kajti, zadnjič je prišlo do incidenta na 
Odboru za finance in sta bili verbalno napadeni dve naši članici. Jaz bi samo prosila, da lahko 
med sabo, recimo, člani se malo pogovorite in uredite zadevo in se morda tudi opravičite 
puncam. Hvala. 
 
ANNA POROPAT, članica Občinskega sveta:  
 
PISNO: 
 
1. OPPN za ureditev območja Škofije 
21.10.2020 je bil sprejet sklep župana št.3505-8/2020 (ID 1752) o pripravi OPPN za ureditev 
območja Škofije. Javna razgrnitev in rok za podajanje pripomb in predlogov javnosti se je 
zaključil 11. marca 2022. Krajani in civilna iniciativa so ob nasprotovanju predvidene gostote in 
tipa gradnje ob hkrati  neurejeni in neobstoječi komunalni infrastrukturi vložili številne in 
argumentirano utemeljene pripombe in predloge. Pripravljavec prostorskega dokumenta do 
današnjega dne ni javno objavil stališč do pripomb, kljub temu da je po rokovniku iz sklepa bilo 
predvideno, da bodo objavljena znotraj tridesetdnevnega roka. 
 
Vprašanja: 

1. Kje so dosegljiva ta stališča in zakaj niso javno objavljena? 
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2. Ali je bilo sprejeto dopolnilo sklepa št.3505-8/2020, na osnovi javnih zagotovil župana in 

strokovnih služb, da bo predlog goste pozidave nad območjem šole umaknjen in da se 

pred izgradnjo nove ceste – južne obvoznice na tem območju ne bo načrtovala gradnja? 

Če sklep ni bil ažuriran skladno s temi zagotovili, na kakšni osnovi se izvajajo morebitne 

spremembe tega OPPN? 

3. Za drugi, manj sporni del območja OPPN- območje centra Spodnjih Škofij, je bilo 

zagotovljeno, da bo pripravljavec izvedel javni natečaj za izbiro najprimernejše 

urbanistične in arhitekturne rešitve. V kakšni fazi je ta postopek? 

 
2. Vinjetni sistem na HC 5 
Po uvedbi vinjet se je promet skozi naselje Škofije izjemno povečal. Svet KS je občino večkrat 
pozval, naj stori vse, da bi se vinjetni sistem na odseku bivši mejni prehod Škofije – tunel 
Markovec odpravil. Ob številnih gradbiščih na Škofijah se težave zaradi tranzitnega prometa, ki 
se izogiba vinjetam, v prometu še zaostrujejo, zato bi bila letos potrebna vsaj začasna odprava 
vinjet. 
 
Župana in pristojni urad sprašujem: 

1. Kaj, kdaj in  s kom so imeli uradne sestanke ali pogajanja glede trajne ukinitve vinjetnega 

sistema na HC 5? 

2. Ali so se pred investicijskimi posegi (2022, 2023) na državni cesti R3 740 poskušali 

dogovoriti o začasni odpravi vinjet?  

Prosim za navedbo konkretnih datumov sestankov  in dostavo zapisnikov ali zabeležk oziroma 

za vse  dokumente, s katerimi ste argumentirali nujnost začasne in trajne odprave vinjetnega 

sistema. 

 
Seja je bila zaključena ob 18.10. 
 
 
 
SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET IN  ŽUPAN 

KRAJEVNE SKUPNOSTI  Aleš Bržan 
Vodja   

Alenka Plahuta   
   

 
 


